

The supplier of an article is subject to reporting obligations in respect to the presence of substances in the respective article. This reporting obligation arises from the REGULATION (EC) No 1907/2006 OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL of 18 December 2006 concerning the Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals (REACH). Information on REACH is available from the ECHA webpage (<http://echa.europa.eu>)

For each supplied article, the supplier reports the following data:

- Supplier-Name
- Supplier-Address
- Vendor-Number

- Date of reporting

- Article-Name
- Article-Vendor-Number
- Article-Diehl Materialnumber

- Preferably a complete list of the substances in the article

- At minimum the substances listed in annex XIV of the REACH regulation, and, from a concentration of 0.1 per weight (w/w) on, of substances listed in the “candidate list”, indicating CAS number, concentration, total weight* and the pertaining information on the safe handling of the article.
It should be noted that the “candidate list” is updated every six months and that the publication of an updated “candidate list” triggers information obligations immediately and without any transition periods. The “candidate list” should therefore be consulted regularly.

*) Total weight:

Only for articles within the meaning of Art. 3 lit. 3 REACH,
not applicable to complex articles

Articles, the contents of which are not communicated to the customer, shall be considered free of the substances listed in Annexes XIV and XVII of REACH, the substances listed in Annex I of the POP Regulation (EU 2019/2021) and the substances listed in the “candidate list”

- In this case, the supplier should preferably issue a “negative message.”

The format of data transfer is at the discretion of the product supplier. Supplier-specific forms may be used. The following options are available for data transfer:

- In paper form with delivery of the product to the delivery address of Diehl Aerospace
- By E-Mail to reach-das@diehl.com

In case of questions in respect to environmental product compliance, please contact reach-das@diehl.com
--

Der Lieferant eines Erzeugnisses unterliegt der Meldepflicht hinsichtlich des Vorhandenseins von Inhaltsstoffen in dem jeweiligen Erzeugnis. Diese Meldepflicht ergibt sich aus der VERORDNUNG (EG) Nr. 1907/2006 DES EUROPÄISCHEN PARLAMENTS UND DES RATES vom 18. Dezember 2006 zur Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung chemischer Stoffe (REACH).

Informationen zur REACH-Verordnung können auf den Internetseiten der ECHA abgerufen werden (<http://echa.europa.eu>)

Für jedes Erzeugnis meldet der Lieferant folgende Daten:

- Lieferanten-Name
- Lieferanten-Adresse
- Lieferanten-Kreditorennummer
- Datum der Meldung
- Erzeugnis-Benennung
- Erzeugnis-Lieferantennummer
- Erzeugnis-Diehl Materialnummer
- Vorzugsweise eine vollständige Liste der Inhaltsstoffe des Erzeugnisses
- Mindestens die Inhaltsstoffe gemäß [Anhang XIV der REACH-Verordnung](#) sowie ab einer Konzentration größer 0,1 Massenprozent (w/w) die Inhaltsstoffe gemäß ["Kandidatenliste"](#) unter Angabe von Stoffname, CAS-Nummer, Konzentration, Gesamtgewicht*, sowie den nötigen Informationen für einen sicheren Umgang mit dem Erzeugnis.
Zu beachten ist, dass die „Kandidatenliste“ halbjährlich aktualisiert wird und die Veröffentlichung einer aktualisierten „Kandidatenliste“ direkt und ohne Übergangsfristen Informationspflichten auslöst. Die „Kandidatenliste“ ist daher regelmäßig zu konsultieren.

*) Gesamtgewicht:

Nur bei Erzeugnissen im Sinne von Art. 3 lit. 3 REACH,
entfällt bei komplexen Gegenständen

Erzeugnisse, deren Inhaltsstoffe Diehl Aerospace nicht mitgeteilt werden, werden als frei von Inhaltsstoffen der in den Anhängen XIV und XVII der REACH-Verordnung, der in Anhang I der POP-Verordnung (EU 2019/2021) sowie der in der "Kandidatenliste" gelisteten Stoffe gewertet.

- Vorzugweise gibt der Lieferant hier ein „Negativmeldung“ ab

Das Format der Datenübermittlung ist dem Lieferanten des Erzeugnisses freigestellt. Lieferanteneigene Formblätter können verwendet werden. Folgende Möglichkeiten der Datenübermittlung bestehen:

- In Papierform mit Lieferung des Erzeugnisses an die Lieferadresse von Diehl Aerospace
- Per E-Mail an reach-das@diehl.com

Bei Fragen zur umweltbezogenen Produkt-Compliance wenden Sie sich bitte an reach-das@diehl.com